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نیکولاس برنز: باید در امر مناقشه قره باغ به پیشرفت دست یافت

برنز:ما بررسی ها را ادامه خواهیم داد و امیدواریم بتوانیم به پیشبرد روند کمک کنیم.

سرویس قره باغ /خبرگزاری آران
خبرگزاری آران/سرویس قره باغ : "نیکولاس برنز" معاون وزیر امور خارجه آمریکا پس از ملاقات های جداگانه با "وارتان اسکانیان" و "المار محمد یاروف"
وزرای امور خارجه ارمنستان و جمهوری آذربایجان در نیویورک ، گفت:"بایستی در امر حل مناقشه قره باغ به پیشرفت دست یافت. ما بررسی ها را ادامه خواهیم

داد و امیدواریم بتوانیم به پیشبرد روند کمک کنیم."
به گزارش خبرگزاری آران به نقل از "ای پی ای"، نیکولاس برنز گفته است:"در ملاقات با وزیر امور خارجه جمهوری آذربایجان پیرامون مسائل انرژی نیز
بررسی های خوبی داشتیم. آمریکائی ها جمهوری آذربایجان را از لحاظ قابلیت های سوختی و ترانزیتی، یکی از مناطق مهم جهان می شمارند. ما برای کسب موفقیت
در این زمینه، کمک های لازم را به جمهوری آذربایجان نشان خواهیم داد. طرح صادرات گاز جمهوری آذربایجان به اروپا اهمیت زیادی دارد. دولت آمریکا مخالف
موقعیت انحصاری یک کشور در امر گازرسانی اروپا می باشد. ما می خواهیم در این زمینه تنوع ایجاد شود. قرارست در این رابطه با مقامات جمهوری آذربایجان

بررسی هایی را در سطح عالی داشته باشیم."
پایان پیام.
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